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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de ministers van Justitie en
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over gevaren van zero
tolerance op dance-feesten.
(Ingezonden 19 augustus 2008)

1
Wat is de reactie van de regering op
de uitspraken van Novadic-Kentron,
een instelling voor verslavingszorg in
Noord-Brabant, dat het zero
tolerance-beleid leidt tot
«kamikazegebruik»?1

2
Deelt de regering de zorg dat door
hardere controle op dance-feesten
bezoekers zich minder snel bij
EHBO-posten melden bij
gezondheidsproblemen, wat de
problemen kan verergeren? Hoe past
dit binnen het streven van «harm
reduction»?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Halsema en Azough (beiden
GroenLinks), ingezonden 15 augustus
2008 (vraagnummer 2070827480).

1 «Drugsbeleid dancefeesten is gevaarlijk en
zinloos», de Volkskrant, 14 augustus 2008.
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